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Zápis ze zasedání Akademického senátu FLD ČZU v Praze 
 

Datum jednání:  16.6.2020 

Čas zahájení:  9:00 

Místo konání:  L125  

 

Přítomni:  

Za akademický senát: doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D.; Priv.-Doz. Ing. Peter Surový, PhD.; 

prof. Ing. Jaroslav Červený, CSc; Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D.; doc. Ing. Vlastimil Hart, 

Ph.D.; Ing. Radim Löwe, Ing. Anna Herrová, Ing. Roman Modlinger, Ph.D., Ing. Martin 

Jankovský, Ph.D., Bc. František Čepický, Ing. Václav Silovský. 

 

Omluveni: 

Bc. Samuel Gavaľa 

 

Hosté: 

Prof. Ing. Robert Marušák, PhD., Ing. Radek Rinn, PhD., doc. Ing. Tomáš Kušta, Ph.D. 

 

 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisů z předchozího hlasování formou per rollam a řádného zasedání 

2. Plnění Aktualizace dlouhodobého/strategického záměru FLD za rok 2019 

3. Aktualizace dlouhodobého/strategického záměru FLD za rok 2020 

4. Výroční zpráva FLD ČZU v Praze za rok 2019 

5. Stanovení maximálních počtů přijímaných studentů a stanovení podmínek přijímacího 

řízení do doktorských studijních programů Zpracování dřeva a technika v lesním 

hospodářství a Ekonomika a management lesnictví a dřevařství na Fakultě lesnické a 

dřevařské ČZU v Praze. 

6. Různé 

 

1. Kontrola zápisů z předcházejících hlasování per rollam a řádného zasedání  

Předseda senátu doc. Nakládal vyzval senátory, aby se vyjádřili k zápisům z předchozího 

hlasování per rollam a řádného zasedání. 

 

Hlasování: 

Pro: 11 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 

Výsledek hlasování: Zápisy z předchozího hlasování per rollam a zápis z řádného zasedání 

byly odsouhlaseny. 

 

 

2. Plnění dlouhodobého/strategického záměru FLD za rok 2019 

    

Proděkan Ing. Radek Rinn Ph.D. představil a popsal plnění aktualizace 

dlouhodobého/strategického záměru FLD za rok 2019. Popsal detaily v záměru pedagogické i 

vědecko-výzkumné činnosti. Dále podrobně popsal záměr a jeho plnění v rozvoji fakulty 
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s ohledem na infrastrukturu, investiční záměry atd. Byl představen vývoj internacionalizace 

fakulty.  

Dotaz: Senátor Radim Lowe ohledně počtu přihlášek na nové studijní programy. Odpovídá 

pan děkan, přihlášek je víc, otázka je, jaký bude počet zapsaných studentů. 

 

Hlasování: 

Pro: 11 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Výsledek hlasování: Plnění dlouhodobého/strategického záměru FLD za rok 2019 bylo 

schváleno. 

 

 

3. Aktualizace dlouhodobého/strategického záměru FLD za rok 2020 

 

Proděkan Ing. Radek Rinn Ph.D. představil a popsal aktualizaci dlouhodobého/strategického 

záměru FLD pro rok 2020. Stejně jako v předchozí části popsal jednotlivé kapitoly a to 

konkrétně pedagogickou, vědecko-výzkumnou a rozvojovou.  

Dotaz: Senátor doc. Ing. Vlastimil Hart, Ph.D. dotaz ohledně podpory vnitřních vztahů na 

fakultě, společenské události a podobně. Odpovídá pan děkan, socializační aktivity jsou 

plánovány průběžně a je zájem tuto oblast posilovat, zejména kvůli vysokým počtům nových 

zaměstnanců. Předseda senátu dotaz ohledně analýzy fakulty ohledně nabídky a podmínek 

doktorského studia na fakultě. 

 

Hlasování:  

Pro: 11 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Výsledek: Aktualizace dlouhodobého/strategického záměru FLD pro 2020 byla schválena. 

 

 

4. Výroční zpráva FLD ČZU v Praze za rok 2019 

 

Pan děkan osobně představil a popsal jednotlivé části výroční zprávy, která byla senátorům 

zaslána předem. Mezi jiným vývoj počtu přihlášek na jednotlivé formy a stupně studia, vývoj 

akreditací, a podobě jako v dlouhodobém záměru výsledky fakulty za jednotlivé oblasti: 

pedagogika, výzkum a vývoj, internacionalizace, marketing a rozvoj fakulty.  

 

 

Hlasování: 

Pro: 11 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Výsledek: Výroční zpráva FLD ČZU v Praze za rok 2019 byla schválena. 
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5. Stanovení maximálních počtů přijímaných studentů a stanovení podmínek 

přijímacího řízení do doktorských studijních programů Zpracování dřeva a technika v 

lesním hospodářství a Ekonomika a management lesnictví a dřevařství na Fakultě 

lesnické a dřevařské ČZU v Praze. 

 

Proděkan doc. Ing. Tomáš Kušta, Ph.D. představil podmínky a počty studentů. Pan proděkan 

popsal důvody počtu navrhovaných studentů. 

 

Hlasování: 

Pro: 11 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Výsledek: Materiál byl schválen. 

 

 

6. Různé 

 

Bez diskuse.  

 

Zapsal: 

Peter Surový, místopředseda AS FLD 

 

Kontroloval: 

Oto Nakládal, předseda AS FLD 

 

 

 

 

 

 

 

doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., 

předseda AS FLD 

 

 


